
 

 

Protokoll fört vid styrelsemöte med SPF-Seniorerna Kvarnen 11 april 2023. 

Lokal: Livbojen. 

Närvarande: Inger Edling, Anders Kinch, Håkan Söderberg, Jan Gunnarsson, Anita Andersson och 

Yvonne Werneman. 

Frånvarande: Jan Henriksson. 

 

§32. Mötets öppnande. 

Ordförande Inger Edling hälsade välkommen och förklarade mötet öppnat. 

§33. Godkännande av dagordning. 

Dagordningen godkändes. 

§34. Föregående protokoll. 

Föregående protokoll godkändes och undertecknades. 

§35. Inställt informationsmöte. 

Vårt informationsmöte som vi skulle ha haft för våra nya medlemmar den 29 mars ställdes in på 

grund av för få anmälda. Vi beslöt att göra ett nytt försök i höst. 

§36. Medlemskort till nya medlemmar. 

Inger har rekvirerat medlemskort som Håkan, vår medlemsansvarige, skall skicka ut till nya 

medlemmar tillsammans med lite information. 

§37. Vårfesten. 

Den 24 mars hade föreningen en trevlig och uppskattad vårfest på Folkets hus i Gullbrandstorp.  

§38. Årsmötet på Annies gård. 

Ordförande Inger deltog och redovisade från mötet. 

§39. Samverkansgruppen. 

Anders Kinch deltog på mötet och redovisade därifrån. 

§40. Distriktsstämman. 

Vi var några från föreningen som deltog i årets distriktsstämma 24 mars på Katrinebergs folkhögskola 

i Vessigebro. Mycket trevlig och givande dag och särskilt uppskattat blev föredraget om pensioner 

som avslutade dagen.  

§41. Ekonomi. 

Budgeten för medlemsintäkter är nästan nådd. 

§42. Arkivering av handlingar. 

Vi beslutade att nästa arkivering till Arkiv Halland skall ske efter nästa årsmöte 2024 och omfattas av 

protokoll, dagordning, årsmöteshandlingar, motioner, räkenskapshandlingar och 

verksamhetsberättelse. 



§43. Nästa månadsmöte 17 april. 

Vid vårt nästa månadsmöte får vi besök av Ebba Werner som berättar om blomrika vägkanter samt 

av vår kontaktperson i Distriktet, Rita Eweson, som kommer att berätta om sitt jobb i Distriktet. 

§44. Folkhälsoveckan. 

Vi diskuterade olika aktiviteter på folkhälsoveckan 8-12 maj. Anita skall kolla med Annies gård om vi 

kan få nyttja grillen och toaletterna. En arbetsgrupp bestående av Inger, Anita, Håkan och Yvonne 

kommer att träffas för att planera diverse aktiviteter. 

§45. Övriga frågor. 

Föreningen ordnar en vårresa 24 maj då vi får besöka olika orter i Halland. Dorrit och Ben Olander är 

guider. Information om resan finns på vår hemsida.  

Gåfotboll i Falkenberg FF:s lokaler har inte lockat så många. Få anmälda. 

§46. Nästa sammanträde och kaffeansvarig. 

Nästa styrelsemöte blir 2 maj och Anders har kaffet. 

§47. Mötets avslutande. 

Inger tackade och avslutade mötet. 

 

 

 

 

 

 

 

………………………………………………………………….                              ……………………………………………………………… 

              Inger Edling ordförande                                                 Yvonne Werneman sekreterare              

 

 

 

 

 


